


Laporan Aktiviti

ITEM JENIS	INFORMATION MAKLUMAT	NOTES NOTA
Name of event Nama acara / program	BENKEL KEMASKINI DATA DALAM SISTEM SPA (SISTEM PENGURUSAN ASET)	
Date & Time Tarikh & Masa	9 JUN 2016 8.30pagi – 12.30tgh	
Location Lokasi	PI1M PENGKALAN KUBOR	
Purpose Tujuan	Bengkel ini dibuat bagi membantu peserta yang terlibat dapat membuat pengemaskinian data mengikut panduan yang telah ditetapkan.	
Details of recipients Butiran Penerima	KAKITANGAN PEJABAT KESIHATAN DAERAH TUMPAT	
Details of contribution Butir-butir berkaitan dengan aktiviti	Pusat Internet 1Malaysia Pengkalan Kubor telah bekerjasama dengan Pejabat Kesihatan Daerah Tumpat bagi menjayakan Bengkel Kemaskini Data ke dalam sistem SPA (Sistem Pengurusan Aset).	
Benefits of the contribution Kebaikan / kelebihan aktiviti	Peserta yang terlibat diberi sesi pengkhususan bersama Pusat Internet 1Malaysia Pengkalan Kubor bagi membuat kemaskini data ke dalam Sistem Pengurusan Aset (SPA). Bengkel ini diadakan bagi membolehkan kemasukan data dibuat mengikut panduan yang diberi.	
Name of VIP Nama VIP	Tiada	
Name of guest VIP Nama tetamu daripada VIP	Tiada	
Main execution Pelaksanaan aktiviti utama	Dalam bengkel ini, peserta diberi panduan bagaimana untuk mengisi data-data aset di jabatan masing-masing ke dalam Sistem Pengurusan Aset (SPA) mengikut panduan piawai yang telah ditetapkan. Ini kerana, terdapat segelintir peserta yang kurang jelas bagaimana untuk kemaskini data di dalam sistem seperti yang dikehendaki oleh pihak pengurusan. Selain itu, melalui bengkel ini juga dapat membantu peserta memasukkan data mengikut kategori yang betul melalui panduan yang diberikan.	

ITEM JENIS	INFORMATION MAKLUMAT	NOTES NOTA
Supporting activities Aktiviti Sokongan	Aktiviti KLIK DENGAN BIJAK	
Other participants Peserta Lain	Tiada	
Photo caption Keterangan gambar	<div data-bbox="522 472 1154 942" data-label="Image"> </div> <p data-bbox="391 947 1286 978">Peserta sedang memberi tumpuan ketika bengkel sedang dijalankan.</p> <div data-bbox="643 1077 1037 1604" data-label="Image"> </div> <p data-bbox="347 1608 1333 1673">Salah seorang peserta bengkel sedang membuat kemasukan data ke dalam Sistem Pengurusan Aset (SPA) berdasarkan panduan yang telah diberikan.</p>	

ITEM JENIS	INFORMATION MAKLUMAT	NOTES NOTA
	 <p data-bbox="331 947 1344 1014">Semua peserta sedang khusyuk menyiapkan kemasukan data ke dalam sistem sebelum bengkel tamat.</p>	
Photo caption names Keterangan gambar berserta nama	Tiada	
Translation Terjemahan	Tiada	
Supporting documents Dokumen Sokongan	Tiada	<i>Enclose as attachment Sebagai lampiran</i>